
 

Saksframlegg 

  Arkivreferanse: 2023/32-1 

Saksbehandler: Willy Sægrov 

 

Sakens gang 

Saksnummer Møtedato Utvalg 

2023/5 26.01.2023 Formannskapet 

2023/5 06.02.2023 Kommunestyret 

 

Endring av betalingsterminer kommunale avgifter/eiendomsskatt 

Saksutredning: 

Utfordrende makroøkonomiske forhold har gitt innbyggerne økte rente og strømutgifter, som legger 
press på privatøkonomien. Politikerne i Dovre har utfordret administrasjonen på om vi kan endre 
utfakturering av eiendomskatt og kommunale utgifter slik at utgiftene blir fordelt bedre gjennom 
året.  

Vurdering: 

I sak om utskriving av eiendomsskatt for 2017, saksnr:2016/562 ble det vedtatt av kommunestyret at 
eiendomsskatten skal betales i seks terminer. Vi har noe forskjellige terminer avhengig av type 
kommunal avgift.  

Vi ser nå samlet på alle kommunale avgifter og vil fordele kostnaden jevnt gjennom årets 12 
måneder for å skape bedre forutsigbarhet for innbyggerne. 

Det gjør vi gjennom å harmonisere de kommunale utgiftene og eiendomsskatten med innbyggerne 
sine lønnsinnbetalinger.  

Unntak: For de som ikke er knyttet til vann og kloakk eller av andre grunner har et veldig lavt beløp 
på kommunale avgifter, eksempel at de ligger under beløpsgrensen, vil oppsamla faktura bli sendt ut 
noe sjeldnere. 

Det vil kunne bidra positivt til innbyggerne i en krevende økonomisk periode. 

 

Rådmannens innstilling:  

Kommunestyret vedtar: 

Fakturering av kommunale avgifter fordeles ut over 12 måneder gjennom året.  

 

 



Formannskapets behandling av sak 5/2023 i møte den 26.01.2023: 

Behandling 

Rådmannens innstilling ble enstemmig anbefalt vedtatt. 

 

Vedtak 

Fakturering av kommunale avgifter fordeles ut over 12 måneder gjennom året.  

 

 

Kommunestyrets behandling av sak 5/2023 i møte den 06.02.2023: 

Behandling 

Formannskapets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

Vedtak 

Fakturering av kommunale avgifter fordeles ut over 12 måneder gjennom året. 
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